
 

  

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Zápisnica 
 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 21. marca 2024 

v Nevericiach 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Obec Neverice, Hlavná 119/29, 951 72  Neverice 

 

 

Zápisnica 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nevericiach 

 

 

Dátum konania: 21. marca 2024 18.00 h 

Miesto:  Neverice – obradná miestnosť 

 

Prítomní: 

Starosta obce:  Milan Kováč 

Poslanci:  Mgr. Jana Bugárová 

   Michal Galo 

   Mgr. Andrej Haveta  

   Matúš Kohút 

   Peter Kováč (neskorší príchod) 

   Michal Šmiriak  

   Peter Urban 

 

Ospravedlnenie nahlásil:  Mgr. Juraj Švarc - hlavný kontrolór obce 

 

Ďalej prítomní: Monika Zúziková, samostatná referentka OcÚ Neverice 

      Zuzana Bugárová, zapisovateľka 

 

Hostia: podľa prezenčnej listiny 

 

Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice č. 1 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Milan Kováč, starosta obce, ktorý 

privítal  všetkých prítomných. Konštatoval, že sú prítomní šiesti poslanci OZ z celkového počtu 

sedem poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Poslanec OZ Peter Kováč  

potvrdil účasť na obecnom zastupiteľstve s neskorším príchodom. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určil zapisovateľku zápisnice: Zuzanu Bugárovú, referentku OcÚ 

a overovateľov zápisnice: Mgr.  Janu Bugárovú, poslankyňu OZ a Petra Kováča, poslanca OZ. 

 

HLASOVANIE o návrhu na určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice: 

prítomní: 6 

za: 6 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 
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Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 84/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

berie na vedomie, 

že  za zapisovateľku  zápisnice  bola určená  p. Zuzana Bugárová a za overovateľov zápisnice 

z 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva boli určení Mgr. Jana Bugárová, poslankyňa OZ, 

a Peter Kováč, poslanec OZ. 

 

3. Voľba návrhovej komisie 

 

Starosta obce navrhol členov návrhovej komisie: Matúš Kohút, poslanec OZ a Michal 

Šmiriak, poslanec OZ 

 

HLASOVANIE o návrhu na zloženie návrhovej komisie: 

prítomní: 6 

za: 6 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 85/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

volí 

členov návrhovej komisie: Matúš Kohút, poslanec OZ a Michal Šmiriak, poslanec OZ 

 

4. Schválenie programu rokovania 

 

Milan Kováč, starosta obce –  pozvánka na 10. zasadnutie obecného zastupiteľstva bola 

zverejnená v zmysle platných predpisov, tvorí prílohu zápisnice č. 2. Upriamil pozornosť na 

bod č. 13 – Žiadosť o predĺženie výpožičky majetku obce, ktorý bude po schválení návrhu 

Zásad o hospodárení s majetkom obce potrebné presunúť na ďalšie zasadnutie. 

 Na zasadnutie  prišiel poslanec OZ Peter Kováč. 

 

Návrh programu podľa zverejnenej pozvánky: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

5. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

6. Zásady hospodárenia s majetkom obce Neverice 

7. Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva 

8. Rozpočtové opatrenie č. 4/2023 

9. Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami obce k 31.12.2023 

10. Žiadosti o poskytnutie dotácií z rozpočtu obce Neverice na rok 2024 

11. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Neverice na rok 2024 

a viacročnému rozpočtu na roky 2025 – 2026 
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12. Návrh rozpočtu obce Neverice na roky 2024 - 2026 

13. Žiadosť o predĺženie výpožičky majetku obce (občianske združenie POD 

PLATANOM) 

14. Rôzne, Informácie starostu obce, Diskusia 

15. Záver 

 

HLASOVANIE o programe zasadnutia podľa zverejnenej pozvánky: 

prítomní: 7 

za: 7 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č.  86/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

program rokovania 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nevericiach podľa zverejnenej 

pozvánky. 

5. Kontrola plnenia uznesení 

 

Milan Kováč, starosta obce – oboznámil poslancov s plnením uznesení z 9. zasadnutia 

obecného zastupiteľstva z dôvodu ospravedlnenej neprítomnosti kontrolóra obce, na základe 

jeho poverenia. Všetky uznesenia z 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva č. 71/2024 – č. 

83/2024 boli podpísané starostom obce,  zverejnené, vykonané.  K plneniu uznesení neboli 

vznesené žiadne pripomienky. 

 

HLASOVANIE o návrhu k plneniu uznesení: 

prítomní: 7 

za: 7 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 87/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nevericiach  

 

6.  Zásady hospodárenia s majetkom obce Neverice 

 

Milan Kováč, starosta obce - uviedol, že bod rokovania bol presunutý z predchádzajúceho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

Monika Zúziková, referentka OcÚ – informovala prítomných, že v zásadách bol  upravený iba 

dátum účinnosti zásad z 1.1.2024 na 1.4.2024. Oznámila, že k návrhu zásad neboli doručené 

žiadne pripomienky. Vyzvala poslancov, aby sa vyjadrili. 
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Matúš Kohút, poslanec OZ  -  bol by za vypustenie bodu Čl. 7 , Bod 2, písm. j) poskytovanie 

daru – hnuteľného majetku, ktorého zostatková cena je rovná alebo nižšia ako 500 Eur.   

 

Monika Zúziková, referentka OcÚ – vysvetlila poslancom, že prvotné vysvetlenie bolo 

nesprávne a nejedná sa o darovanie  novo zakúpeného daru, ale hnuteľného majetku 

používaného -  vyradeného.  

 

Mgr. Andrej Haveta, poslanec OZ -  predložil  návrh na úpravu zásad, ktorý poslancami 

prerokovali  - v Čl. 7 – Kompetencie pri hospodárení s majetkom obce, týkajúce sa úpravy - 

zníženia hodnôt  v Bode 2 Starosta schvaľuje (písm. a), b), e), j), v Bode 3 Starosta rozhoduje 

(písm. b), c), a následne upraviť súvisiace body, ktoré sa týkajú Obecného zastupiteľstva. 

 

Materiál tvorí prílohu zápisnice č. 3. 

 

HLASOVANIE o návrhu na úpravu hodnôt v kompetenciách starostu, obecného 

zastupiteľstva a účinnosti zásad od 1.4.2024: 

prítomní: 7 

za: 6 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 1 (P.Kováč) 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 88/2024 a) 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

Úpravu návrhu zásad hospodárenia s majetkom obce Neverice nasledovne: 

Čl. 7 Kompetencie pri hospodárení s majetkom obce 

Bod 2 Starosta schvaľuje: 

písm. a) hodnota 5000 € sa znižuje na hodnotu 3000 € 

písm. b) hodnota 3500 € sa znižuje na hodnotu 2000 € 

písm. e) hodnoty 500 € sa znižujú na hodnotu 300 € 

písm. j) hodnota 500 € sa znižuje na hodnotu 200 € 

Bod 3 Starosta rozhoduje: 

písm. b) hodnoty 5000 € sa znižujú na hodnoty 3000 € 

písm. c) hodnota 5000 € sa znižuje na hodnotu 3000 €, hodnota 3000 € sa znižuje na hodnotu  

2000 €  

Bod 4 Obecné zastupiteľstvo: 

písm. h) hodnota 3500 € sa znižuje na hodnotu 2000 € 

písm. j) hodnota 3500 € sa znižuje na hodnotu 3000 € 

písm. q) hodnota 500 € sa znižuje na hodnotu 200 € 

písm. za) hodnota 500 € sa znižuje na hodnotu 300 € 

Bod 5 Obecné zastupiteľstvo: 

písm. b) hodnota 5000 € sa znižuje na hodnotu 3000 € 

písm. d) hodnota 5000 € sa znižuje na hodnotu 3000 € 

Úprava platnosti a účinnosti z 1.1.2024 na 1.4.2024 
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HLASOVANIE o návrhu zásad hospodárenia s majetkom obce Neverice v zmysle zmien: 

prítomní: 7 

za: 6 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 1 (P.Kováč) 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 88/2024 b) 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

Zásady hospodárenia s majetkom obce Neverice v zmysle zmien 

 

 

7.  Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva 

 

Milan Kováč, starosta obce - predložil návrh zásad,  ktorý bol poslancom vopred zaslaný e-

mailom. Počas prerokovania zásad boli poslancom objasnené otázky, týkajúce sa daňových 

povinností, dôvodu prijatia nových zásad a možnosti vzdania sa odmeny. Materiál tvorí prílohu 

zápisnice č. 4. 

 

HLASOVANIE o návrhu Zásad odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva: 

prítomní: 7 

za: 7 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 89/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva 

 

 

8. Rozpočtové opatrenie č. 4/2023 

 

 Monika Zúziková, referentka OcÚ – oboznámila  prítomných s rozpočtovým opatrením 

č. 4/2023. Materiál tvorí prílohu zápisnice č. 5. K rozpočtovému opatreniu neboli žiadne 

pripomienky. 

HLASOVANIE o  rozpočtovom opatrení č. 4/2023: 

prítomní: 7 

za: 7 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 
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Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 90/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

berie na vedomie 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2023 v zmysle § 21 vnútorného predpisu Zásady 

hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Neverice (schváleného uznesením obecného 

zastupiteľstva č. 137/2020 zo dňa 3.12.2020) podľa prílohy. 

 

9.   Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami obce k 31.12.2023 

 

 Monika Zúziková, referentka OcÚ – oboznámila prítomných s predmetnou správou, ktorá 

tvorí prílohu zápisnice č. 6. 
 

HLASOVANIE o správe o hospodárení s finančnými prostriedkami obce k 31.12.2023: 

prítomní: 7 

za: 7 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 91/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

berie na vedomie 

Správu o hospodárení s finančnými prostriedkami obce k 31.12.2023 

 

10.  Žiadosti o poskytnutie dotácií z rozpočtu obce Neverice na rok 2024 

 

Milan Kováč, starosta obce – informoval poslancov o doručení 4 žiadostí, ktoré boli poslancom 

vopred zaslané e-mailom. 

Monika Zúziková, referentka OcÚ – predniesla žiadosť občianskeho združenia NERO, o. z. 

– požadovaná suma dotácie 4 500 Eur  na zabezpečenie podujatí zameraných na spoločenské, 

kultúrne a športové vyžitie občanov, návštevníkov obce, činnosť futbalového klubu ŠK Slovan 

Neverice a benjamínkov U8, v súlade so žiadosťou a zoznamom plánovaných podujatí. 

Materiál tvorí prílohu zápisnice č. 7. 

Milan Kováč, starosta obce – dal slovo prítomnému štatutárovi žiadateľa o dotáciu NERO, o.z., 

p. Miroslavovi Minárovi st., aby sa vyjadril k žiadosti. 

Miroslav Minár, st. – uviedol, že dotáciu požadujú na zabezpečenie rozvoja kultúrneho, 

spoločenského a športového vyžitia v obci.  Informoval o  aktivitách združenia zrealizovaných 

v tomto roku a o plánovaných aktivitách občianskeho združenia pre kultúru v obci. Vyzdvihol 

snahu združenia o zapojenie najmenších detí v rámci futbalového klubu ŠK Neverice (spadá 

pod NERO, o. z.) - tréningy, súťaž U8, postupná reprezentácia obce. Poďakoval poslancom za 

schválenie zásad, verí, že to prinesie posun v starostlivosti o športový areál. Súčasne poďakoval 

všetkým, ktorí našli spôsob spolupatričnosti k obci pri realizovaní doterajších podujatí.  
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Mgr. Andrej Haveta, poslanec OZ, predseda TJ Družstevník Neverice – uviedol, že nemá 

výhrady voči dotácii z obce, bez ktorej občianske združenie fungovať nemôže. Poukázal na 

nedoriešený nájom ihriska, ktorý nedostal Nero ani Telovýchovná jednota. Upozornil, že 

nedostal od starostu obce ani hlavného kontrolóra požadované vyjadrenie vo veci užívania 

priestorov občianskym združením Nero. Vyjadril sa k neprevzatiu schválenej dotácie 

a vysvetlil dôvody vylúčenia spolupráce s p. Minárom. Uviedol názor na prednostné právo 

nájmu pre  Telovýchovnú jednotu – vybudovanie, rekonštrukcia. Vyjadril výhradu k vyhláseniu 

p. Minára v minulosti,  že dotáciu nepotrebujú a teraz ju žiadajú. Nevie, v akom pomere plánuje 

združenie dotáciu využiť na šport a v akom na spoločensko-kultúrne podujatia. V minulosti mu 

bolo povedané, že si majú touto formou finančné prostriedky na fungovanie futbalu zarobiť. 

Kritizoval nedostatočnú podporu obce (okrem dotácie) čo bolo jedným z dôvodov neprihlásenia 

TJ do súťaže a kriticky poukázal na rozdielny postoj poslancov k výške dotácie na futbal 

v porovnaní minulý rok a súčasnosť. 

Milan Kováč, starosta obce – upriamil pozornosť poslancov na možnosť znížiť požadované 

sumy dotácií. 

Peter Urban, poslanec OZ – vyjadril potrebu dotácií pre občianske združenia. Pripomenul 

vyjadrenie p. Minára, ktorý pred rokom tvrdil, že budú robiť futbal z vlastných zdrojov. 

Poukázal na kritický postoj p. Gala k výške dotácie pre TJ v minulom roku a  nárast 

požadovaných súm dotácií z rozpočtu obce. Informoval sa na položky rozpočtu obce, súvisiace 

s financovaním futbalového ihriska a kompetenciu starostu obce vo veci poskytnutia dotácie 

500 Eur.  

Milan Kováč, starosta obce – na základe diskusie medzi poslancami zodpovedal otázky 

ohľadom dotácií a vysvetlil právomoc starostu obce v zmysle nového VZN  dotáciách, všetky 

žiadosti je potrebné podať do 15. decembra. 

Miroslav Minár, štatutár NERO, o. z. – vyzval poslancov k odosobneniu, ide o občianske 

združenie Nero, nie je to len o futbale, upriamil pozornosť na kultúrne podujatia. 

Miroslav Minár ml. – vysvetlil dôvody, ktoré ho v minulom roku viedli k vyjadreniu, že 

nepotrebujú dotáciu, keďže ju dostala TJ a ozrejmil situáciu vo futbale v minulom roku 

a v súčasnosti. Poukázal na nedostatok vlastných hráčov,  deti hrajú futbal niekde inde, možno 

prejde 5 rokov a budeme mať domácich hráčov. Ide im o udržanie futbalu v obci. Zamerali sa 

na Oblastnú ligu -  U8 a trénujú deti  2 x do týždňa, zakúpili dresy a vybavenie. Nemajú záujem 

vracať sa dozadu.  

Peter Urban,  poslanec OZ – inicioval stretnutie a bol za riešenie, aby to robili spolu, ale nič sa 

neudialo. Nemá problém so sumou, nezávidí požadovanú čiastku, ale treba sa pozrieť na 

rozpočet. 

V ďalšej diskusii sa prítomní vyjadrili k otázke fungovania futbalu, užívania futbalového areálu 

v minulosti, zásluh pri údržbe športového štadióna v minulosti aj v súčasnosti, zapájania sa 

združení do kultúrnych podujatí, prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku, čo je bližšie 

zachytené na zvukovej nahrávke.  

Keďže nikto z poslancov nepredložil návrh na zmenu výšky dotácie starosta obce dal hlasovať. 
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HLASOVANIE o poskytnutí dotácie pre občianske združenie NERO, o. z.: 

Prítomní: 7 

za: 5 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, P. Kováč, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 2 (Mgr. A. Haveta, M. Kohút) 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 92/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

poskytnutie  dotácie  z  rozpočtu obce Neverice v roku 2024 pre občianske združenie NERO, 

o. z., vo výške 4 500 Eur. 

 

Monika Zúziková, referentka OcÚ – predniesla žiadosť občianskeho združenia ST-

NEVERICE – požadovaná suma dotácie 2 000 Eur na zabezpečenie účasti v okresnej 

a krajskej súťaži v stolnom tenise a organizovanie stolnotenisového turnaja v súlade so 

žiadosťou, ktorá tvorí prílohu zápisnice č. 8. 

Milan Kováč, starosta obce – dal slovo prítomnému štatutárovi žiadateľa o dotáciu o. z. ST-

NEVERICE Ing. Ľudovítovi Bugárovi, aby sa vyjadril k žiadosti. 

Ing. Ľudovít Bugár – vysvetlil jediný dôvod vzniku nového občianskeho združenia. Jedná sa o 

bývalý  stolnotenisový oddiel TJ, ktorý za posledné dva roky nemal podporu vo vedení TJ. 

Nebola prevzatá schválená dotácia pre TJ - ani suma vyšpecifikovaná pre stolný tenis. Z výboru 

od pána predsedu im boli zamietnuté aj 2 % vyzbierané členmi stolnotenisového oddielu, ktoré 

boli poukázané na účet TJ. Po tejto sezóne opúšťajú TJ a chcú pokračovať v tomto športe pod 

novým názvom. Požadovaná suma je pre dve družstvá (IV. A V. krajskú ligu). Finančné 

prostriedky uvedené v žiadosti TJ Neverice nie sú určené na fungovanie stolnotenisového 

oddielu.  

Peter Urban, poslanec OZ – spýtal sa na navýšenie dotácie, keďže v minulosti žiadali 1 200 

Eur. 

Ing. Ľudovít Bugár – spresnil plánované výdavky, ide najmä o cestovné náklady a nákup 

nových dresov z dôvodu vzniku nového združenia a dovybavenie základnými vecami. 

Občianske združenie podalo aj žiadosť o dotáciu z prostriedkov Nitrianskeho samosprávneho 

kraja za účelom usporiadania stolnotenisového turnaja. 

Mgr. Jana Bugárová – doplnila, že novovzniknuté občianske združenie nemôže po obdobie 

jedného, resp, dvoch rokov žiadať o 2% z daní za účelom financovania svojich nákladov. 

Milan Kováč, starosta obce – pochvalne sa vyjadril  k  zakúpeniu vonkajšieho stolnotenisového 

stola a úprave plochy členmi stolnotenisového oddielu TJ  Družstevník Neverice z prostriedkov 

2 % počas covidového obdobia. 

Mgr. Andrej Haveta, predseda TJ Družstevník Neverice, poslanec OZ – uviedol, že narážky na 

TJ nezaujímajú zastupiteľstvo. Predseda sa nerozhodol, zahlasovalo sa.  

Keďže nikto z poslancov nepredložil návrh na zmenu výšky dotácie starosta obce dal hlasovať. 
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HLASOVANIE o poskytnutí dotácie pre občianske združenie ST-NEVERICE: 

Prítomní: 7 

za: 7 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 93/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

poskytnutie  dotácie  z  rozpočtu obce Neverice v roku 2024 pre občianske združenie ST-

NEVERICE vo výške 2 000 Eur. 

 

Monika Zúziková, referentka OcÚ – predniesla žiadosť občianskeho združenia POD 

PLATANOM – požadovaná suma dotácie 550 Eur  na usporiadanie kultúrno-spoločenských 

podujatí v obci v súlade so žiadosťou, ktorá tvorí prílohu zápisnice č. 9. 

Milan Kováč, starosta obce – dal slovo prítomnému štatutárovi žiadateľa o dotáciu a súčasne 

poslancovi OZ Matúšovi Kohútovi, aby sa vyjadril k žiadosti. 

Michal Galo, poslanec OZ – kriticky vystúpil k uchovávania tradícií vo forme fašiangov, ktoré 

v minulosti občianske združenie organizovalo. Poukázal na potrebu spájania sa združení pri 

organizovaní takýchto podujatí v obci. 

Matúš Kohút – finančné prostriedky požadujú na organizovanie kultúrno-spoločenských akcií 

ako sú ples, retro párty, hallowenska detská párty. Niektoré podujatia riešia počas roka, podľa 

dostupnosti priestorov a časových možností členov združenia, je to náročné. Organizovanie 

fašiangov bolo ovplyvnené aj zdravotnými problémami. Upriamil pozornosť na akciu 

„Upracme si“, ktorú budú tento rok opätovne organizovať v obci. 

 

Keďže nikto z poslancov nepredložil návrh na zmenu výšky dotácie, starosta obce dal hlasovať. 

HLASOVANIE o poskytnutí dotácie pre občianske združenie POD PLATANOM 

Prítomní: 7 

za: 7 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 93/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

poskytnutie  dotácie  z  rozpočtu obce Neverice v roku 2024 pre občianske združenie POD 

PLATANOM vo výške 550 Eur 

 

Monika Zúziková, referentka OcÚ – predniesla žiadosť občianskeho združenia TJ 

Družstevník Neverice – požadovaná suma dotácie 3 000 Eur na súťažné stretnutia futbalového 

a stolnotenisového klubu v súlade so žiadosťou, ktorá tvorí prílohu zápisnice č. 10 
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Milan Kováč, starosta obce – dal slovo prítomnému štatutárovi žiadateľa o dotáciu a súčasne 

poslancovi OZ Mgr. Andrejovi Havetovi, aby sa vyjadril k žiadosti. 

Mgr. Andrej Haveta – odôvodnil neprevzatie dotácie pre TJ Družstevník Neverice na rok 2023  

rozhodnutím výboru, preto nebola podpísaná zmluva a finančné prostriedky neboli poskytnuté 

ani stolnotenisovému oddielu. Poukázal na to, že požadovaná výška na futbal nikdy nepresiahla 

3000 Eur iba raz pri postupe.  Vznik samostatného stolnotenisového združenia predpokladal už 

dlhšiu dobu, čo sa aj stalo. Vyjadril sa, že podporí akékoľvek aktivity športu a kultúry, jedine 

pri Nerovi sa zdržal, tam to nemajú vyselektované. Poukázal na neuskutočnené stretnutie a na 

majetok, nachádzajúci sa v športovom areáli, ktorý si TJ po dobu svojho pôsobenia zveľadila 

z iných zdrojov – dotácií získaných aktivitou TJ. Majetok v športovom areáli považuje za 

majetok TJ Družstevník. Ďalej poukázal na nefungujúce vzťahy s M. Minárom. Funkciu 

predsedu ponúkal viacerým, nikto neprejavil záujem. Je presvedčený, že právo prednosti na 

nájom patril TJ. Preto nepodpísal zmluvu o dotácii.                                  

Na otázku poslankyne Mgr. Jany Bugárovej, aké aktivity vykonávali v prospech obce v roku 

2023 a načo chcú využiť dotáciu odpovedal, že žiadne, nakoľko sa z ihriska stiahli. Keby bol 

schválený nájom, prevezme dotáciu a fungujú. Ďalej sa riešila výška dotácií poskytovaných 

v minulosti a možnosť zníženia sumy dotácie TJ Družstevník Neverice, vzhľadom k tomu, že 

stolnotenisový oddiel bude fungovať oddelene. Na otázku poslankyne Mgr. Jany Bugárovej 

odpovedal, že uvedenú sumu žiada vyslovene na futbal. 

Peter Urban, poslanec OZ – mrzí ho, že sa neuskutočnilo stretnutie k riešeniu problematiky 

futbalu v obci. Ocenil prácu predsedu TJ, jeho rodiny a kamarátov v uplynulých rokoch, ako aj 

prácu tých, ktorí sa venujú futbalu v súčasnosti. Osobne z jeho pohľadu nevidí zmysel podporiť 

túto žiadosť, keďže máme iný futbal a stolný tenis sa oddelil. 

Keďže nikto z poslancov nepredložil návrh na zmenu výšky dotácie starosta obce dal hlasovať. 

HLASOVANIE o poskytnutí dotácie pre občianske združenie TJ Družstevník Neverice: 

Prítomní: 7 

za: 2 (Mgr. A. Haveta, M. Kohút) 

proti: 2 (P. Urban, M. Galo) 

zdržali sa: 3 (Mgr. J. Bugárová, P. Kováč, M. Šmiriak) 

 

Hlasovaním nebolo prijaté UZNESENIE č. 95/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

poskytnutie  dotácie  z  rozpočtu obce Neverice v roku 2024 pre občianske združenie TJ 

Družstevník Neverice vo výške 3 000 Eur 

 

11. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Neverice na rok 2024  

      a viacročnému rozpočtu na roky 2025 – 2026 

 

        Predmetné stanovisko, vypracované Mgr. Jurajom Švarcom, hlavným kontrolórom 

tlmočila Monika Zúziková, referentka OcÚ. K stanovisku neboli žiadne pripomienky. Materiál 

tvorí prílohu zápisnice č. 11. 
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HLASOVANIE o stanovisku hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu 2024 – 2026: 

prítomní: 7 

za: 7 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 96/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

berie na vedomie 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Neverice na rok 2024 

a viacročnému rozpočtu na roky 2025 - 2026 

 

12. Návrh rozpočtu obce Neverice na roky 2024 – 2026 

 

      Monika Zúziková, referentka OcÚ predložila návrh rozpočtu obce Neverice na roky 2024 - 

2026, ktorý bol zverejnený v zákonom stanovenej lehote na webovej stránke obce, na úradnej 

tabuli obce a bol zaslaný e-mailom poslancom Obecného zastupiteľstva. V pripomienkovom 

konaní neboli doručené žiadne pripomienky. Materiál tvorí prílohu zápisnice č. 12. 

      

       Na základe schválených uznesení doporučila v kapitole 0810 Rekreačné služby, ponížiť 

sumu 9 500 Eur na sumu 6 500 Eur, nakoľko nebola schválená dotácia pre TJ Družstevník. 

Následne zodpovedala na otázky poslancov Mgr. Andreja Havetu a Petra Urbana, týkajúce sa 

položiek Požiarna ochrana - nová podlaha v hasičskej zbrojnici, Cestná doprava -  projektová 

dokumentácia na chodníky na Beladickej  a Ladickej ulici, Nakladanie s odpadovými vodami 

– rezerva na čistenie kanalizácie a prečerpávacích šácht, Kultúrne služby  – nákup cien do 

súťaží, vystúpenie na podujatiach obce napr. hody, dôchodci..., Nakladanie s odpadovými 

vodami – spoluúčasť pri budovaní ČOV, Kapitálové výdavky - Realizácia stavieb 

a technického zhodnotenia – nová elektrina v kotolni,  Náboženské služby – Dom smútku - 

nové   schody,  dekoračný  pás  okolo  budovy,  zábradlie, oprava podesty  –  pripojenia 

k  prístrešku (požiadali sme o dotáciu z VÚC vo výške 5 000 Eur, spoluúčasť  3000 Eur). 

 

HLASOVANIE o návrhu rozpočtu na rok 2024 s úpravou –  v položke 0810 Rekreačné 

služby – poníženie návrhu o sumu 3 000 Eur: 

prítomní: 7  

za: 7 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 97/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

a) schvaľuje 

Rozpočet obce Neverice na rok 2024 

b) berie na vedomie 

Viacročný rozpočet obce Neverice na roky 2025 – 2026 
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Zo zasadnutia odišiel poslanec OZ Peter Kováč. 

 

13.  Žiadosť o predĺženie doby výpožičky majetku obce (občianske združenie POD  

PLATANOM)  

 

 Milan Kováč, starosta obce – navrhol presunúť predmetný bod na budúce zasadnutie, 

s odôvodnením účinnosti Zásad hospodárenia s majetkom obce Neverice dňa 1.4.2024.  

 

HLASOVANIE k návrhu presunúť bod týkajúci predmetnej žiadosti na budúce 

zasadanie OZ: 

prítomní: 6 

za: 6 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0                                                      

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 98/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

presun bodu č. 13 na budúce zasadnutie obecného zastupiteľstva, z dôvodu nadobudnutia 

účinnosti Zásad hospodárenia s majetkom obce Neverice dňom 1.4.2024 

 

14. Rôzne – Diskusia / Informácie starostu 

 

• Mgr. Jana Bugárová, poslankyňa OZ – dodatočne sa vyjadrila  k otázke schválenia, 

respektíve neschválenia nakladania s majetkom obce – futbalového ihriska (v 

súvislosti s odkazom na vyjadrenie p. Minára ml., že rozhodnutie záviselo od nej) 

tak, že na schválenie nestačila nadpolovičná väčšina hlasov, ale bola potrebná 3/5 

väčšina hlasov, čiže to, že sa zdržala, vôbec nemalo vplyv na schválenie, resp. 

neschválenie užívania ihriska pre ktoréhokoľvek zo žiadateľov. Očakávala, že 

v priebehu roka sa či už dohodnú, resp. niekto z nich opätovne podá žiadosť. 

K hlasovaniu vo vzťahu k dotáciám uviedla, že čo sa týka TJ Neverice v prípade, že 

by v priebehu roka bola z ich strany prezentovaná uskutočnená aktivita a realizovali 

by plánované akcie, hlasovala by dnes v prospech dotácie.  

 

• Miroslav Minár, štatutárny zástupca NERO, o. z. – opätovne prezentoval aktivity 

z minulosti a finančnú podporu za účelom realizácie osláv výročia obce a potrebu 

ocenenia rodákov a vojakov, policajtov a hasičov (Park vďaky). 

 

• Medzi prítomnými sa diskutovalo ohľadom spolupráce občianskych združení 

a potreby komunikácie medzi nimi, vzájomnej podpory na akciách realizovaných 

v rámci obci.  

 

Milan Kováč, starosta obce predniesol nasledovné informácie: 

  

• Plánujeme výmenu starého chladiaceho zariadenia v dome smútku za nové a jeho 

následný predaj v zmysle zásad. 
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• Podali sme Žiadosť o dotáciu z VÚC  vo výške 5 000 Eur (spoluúčasť 3 000) za 

účelom dokončenia prác – terasa, schody, obrubníky, zábradlie pri  Dome smútku. 

• Poďakoval p. Ladislavovi Klikačovi za zhotovenie stojanov do domu smútku. 

• Informoval o projektoch chodníkov na Beladickej (+odbočka k novým domom) 

a Ladickej ulici. 

• Informoval o kontrole hasičov a súčasne poďakoval DHZ za aktivity v prospech 

obce. 

• Informoval o plánovanej náhradnej výsadbe drevín po výrube drevín v obci. 

• Informoval o pripravovanej výzve Ministerstva športu, týkajúcej sa rekonštrukcie 

športovísk. Máme pripravený projekt, ktorý je potrebné rozšíriť a prispôsobiť 

nastaveným podmienkam výzvy.  

• Ďalej bude výzva na techniku z Envirofondu – znova požiadame o traktor. 

• Predvlani sme sa zapojili do projektu - zadržiavanie vody v krajine (zatrávňovačky, 

dlažba, cesta od hlavného vchodu po zadný východ, vsakovacia jama, ktorý nám 

nebol schválený, v prípade novej výzvy sa zapojíme znova. 

• Prioritou je čistička – v súčasnosti sú v riešení nedostatky vo verejnom  obstarávaní. 

Názory kompetentných sa rôznia, čakáme na vyjadrenie. 

• Informoval o nákupe asfaltovej drte z dôvody opravy cesty na ihrisko, 

na Nitrianskej ceste sme opravili výtlky, z asfaltovej drte urobíme krajnice. 

 

• Richard Hencze, občan – vyjadril sa kriticky k použitiu asfaltovej drti na  plánovanú 

opravu krajnice Nitrianskej ulice. Treba spraviť krajnicu a odtokové žľaby, 

zamedziť náplavám štrku z hornej časti ulice, upozornil na nebezpečenstvo úrazu. 

Preferoval opätovné vybudovanie retardérov  a kritizoval prejazd nákladných 

vozidiel a traktorov. 

 

• Peter Urban, poslanec OZ – cestu treba seriózne spraviť, aj s chodníkom. Nemá to 

zmysel teraz, keď ešte nie je vodovod. 

• Milan Kováč, starosta obce – uviedol, že cesta nie je celá majetkom obce. 

 

• Ing. Ľudovít Bugár, občan – na základe uskutočnenej hasičskej schôdze informoval 

o pripravovanom zámere Dobrovoľného hasičského zboru v Nevericiach – osadení 

repasovanej historickej striekačky pri budove hasičskej zbrojnice. 

• Informoval o Výzve MAS, kde máme alokovaných 19 400 Eur. Úpravy kotolne -

čerpadlá a regulácia, nám priniesli ušetrenie finančných prostriedkov. Je potrebná 

výmena kotlov a elektroinštalácie, potrebná je úprava aktuálneho projektu. 

• Na otázku Petra Urbana, poslanca OZ odpovedal, že fotovoltika je v riešení, 

vyhodnocuje sa. 

 

• Ďalej informoval o pripravovanej oprave a problémoch zatekania strechy kultúrneho 

domu a bytovky. 
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• Zúčastnil sa jednania s vodárňami vo veci vybudovania rozvodu vody a kanalizácie 

v jednej ryhe (Beladická ulica), takéto projekty sú teraz schvaľované. Bližšiu 

odozvu zatiaľ nemáme. 

• Oboznámil poslancov o doručení žiadosti o rozkopávkové povolenie v obci  

z dôvodu  pokládky optického kábla (Telekom), v čase od apríla, približne 4 

mesiace. Práce budú prebiehať po etapách. Ladická ulica je riešená stĺpmi. 

 

• Roman Kajaba, občan – treba tlačiť na vodárne, informoval sa na výsledky rozboru 

vody zo studní a možnosť zabezpečenia a preplatenia dovozu pitnej vody cisternou. 

 

• Milan Kováč, starosta obce – výsledky  boli nevyhovujúce, cisternu nikto nepreplatí. 

 

• Mgr. Jana Bugárová, poslankyňa OZ – chce opätovne zrealizovať výsadbu kvetov 

pri príležitosti sadenia mája 30. apríla. 

• Miroslav Minár st. – informoval o pripravovanej prezentácii Vojenského 

historického múzea Piešťany v rámci pálenia vatry v obci. 

 

13. Záver 

Starosta obce p. Milan Kováč v závere skonštatoval, že program 10. zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva v Nevericiach bol prerokovaný. Poďakoval všetkým za účasť a konštruktívnu 

debatu a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 

 

 

 

         Milan Kováč  

         starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia: 

Mgr. Jana Bugárová, poslankyňa OZ 

Peter Kováč, poslanec OZ 

Zapísala: Zuzana Bugárová 
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